



REPUBLICA MOLDOVA RAIONUL ORHEI
PRIMARUL COMUNEI MÎRZEȘTI

MD 3537 , raionul Orhei, satul Mîrzești, Tel. (235)-63414, 63415, C/f 1007601001743.

e-mail: primariacommirzesti@gmail.com , <http://mirzesti.comuna.md/>

DISPOZIȚIE nr.03-1-20

din 13 martie 2019

”Cu privire la modificarea Dispoziției nr. 03-1-100 din 28.12.2018

”Cu privire la atribuirea treptei, clasei și coeficientului de salarizare”

În temeiul art. 12, art.25 al Legii nr.270 din 23 noiembrie 2018 privind sistemul unitar de salarizare în sectorul bugetar și bazând-mă pe art.29 alin.2), art.32 alin. 1,2¹, 3) din legea nr.436-XVI din 28.12.2006 privind Administrația Publică Locală, emit următoarea

DISPOZIȚIE:

1. Se modifică Dispoziția nr. 03-1-100 din 28.12.2018 ”Cu privire la atribuirea treptei, clasei și coeficientului de salarizare” după cum urmează:
 - La pct.1 poziția a 2-a coloana ”Clasa de salarizare” cifra ”37” se substituie cu cifra ”38”;
 - La pct.1 poziția a 2-a coloana ”Coeficientul de salarizare” cifra ”2,12” se substituie cu cifra ”2,17”;
 - La pct.1 cifra ”1590” se substituie cu cifra ”1630”;
2. Contabilitatea va efectua recalcularea și achitarea sumelor cuvenite începând cu data de 01.12.2018, ținând cot de prevederile pct.1 din prezenta dispoziție.
3. Secretarul consiliului va aduce la cunoștință prezenta Dispoziție, titularului funcției contra semnătură.
4. Controlul prezentei Dispoziții mi-l asum.

Primarul comunei Mîrzești

Popov Ecaterina

Semnat la data de

13

martie

2019

Am luat cunoștință

14

martie

2019

Leahu Liudmila

semnătura

Codul funcției	Treapta de salarizare	Clasa de salarizare	Coeficientul de salarizare
F6048	IV	38	2.17

Conform codului funcției F6048, Clasa de salarizare este - 45, dar :

1. Clasa de salarizare clase (conform codului funcției F6048)

+ 4 clase (vechimea în muncă 11 ani 3 luni)

- 5 clase (nivel de studii necorespunzător cerințelor funcției)

- 6 clase (reducerea clase pentru categoria instituției IV) = 38

2. Coeficientul de salarizare pentru clasa 38 este de 2.17

(anexa nr.1 Legea 270 din 23.11.2018)

3. Salariul de bază se calculează prin înmulțirea valorii de referință stabilită cu coeficientul de salarizare corespunzător clasei de salarizare pentru funcția respectivă determinată în condițiile prezentei legi, cu rotunjire până la 10 lei în favoarea salariatului (art.12 punct.13 din Legea nr.270 din 23.11.2018)

Valoarea de referință stabilită în legea bugetului de stat este de 1500 lei.

Salariul de bază:

$1500 \times 2.17 = 3255 \text{ lei} \times 0.5 = 1627.5 \text{ lei}$ și se rotunjește până la 1630 lei